
 
 

18-7-2024, 

 

Betreft: reactie op BBRT ledenbrief van 16-7-2024 met als titel:  
“Ledenbericht over hoger beroep en gesprek met Tergouw.” 

 

Beste bewoners,          

 

Op 16 juli kwam er een brief van 3 a4'tjes aan de BBRT leden. Voor de volledige brief dient u 

zich tot de BBRT te wenden, het is hun besloten ledenbrief. De belangrijkste zin uit de brief 

is: "De BBRT wordt al heel spoedig (eind augustus) voorgelicht over de plannen voor een 

nieuwe infrastructuur. Evident is dat bij die plannen ook een kostenoverzicht voor die nieuwe 

infrastructuur op tafel komt" 
 

Waar de stichting tegen ageert is dat de brief volstaat met andere frases die zinspelen dat 

de BBRT ook namens niet-vorderaars en niet-leden gaat onderhandelen, terwijl er geen 

enkel gegeven is waaruit zou blijken dat het BBRT bestuur volmachten heeft gekregen van 

bewoners die niet eens op de hoogte zijn van de besloten ledenbrief. Er is geen mandaat, 

wat maakt dat er slechts enkele individuen op persoonlijke titel onderhandelen, wat ze ook 

nog eens hoofdelijk aansprakelijk stelt voor alle resulterende schade.   

 
Tijdens het 7 jaar durende proces hebben omstanders meermaals dit BBRT bestuur gewezen 

op fouten in de procesvoering. Deze adviezen werden afgewezen, waardoor de vorderaars 

omtrent de miljoenenschade betreft de infra er nog slechter voorstaan dan als er nooit een 

proces begonnen was! Om deze reden heeft het team geen vertrouwen meer in dit zittende 

BBRT bestuur en hun toekomstige keuzes. 
 
Hier komt bij dat 2 van de 3 BBRT bestuurders veroordeeld zijn door de rechter, net als alle 

andere vorderaars, om de werkelijke kosten van infravernieuwing te betalen. Dit maakt dat 

deze 2 bestuursleden niet meer in de positie verkeren om objectief de belangen van  
niet-veroordeelden te behartigen. De zuivere weg is dat de voorzitter en 

penningmeester/secretaris aftreden, omdat ze door hun veroordeling nooit meer objectieve 

beslissingen kunnen nemen voor het hele park wat ze wel pretenderen te gaan doen.  



Feit is dat de niet-veroordeelden zich nog kunnen verzetten bij de rechter tegen infra 

onrecht. Het is principieel verkeerd dat de bewoners nogmaals de infrakosten gaan betalen, 

terwijl de stichting een dossier met bewijstukken heeft samengesteld, waaruit blijkt dat de 

infravernieuwing alreeds betaald is in het verleden door de bewoners aan de beheerder.  
 
De stichting stelt zich op het standpunt dat een infra kostenoverzicht voor alle bewoners 

openbaar dient te zijn. De beheerder is verplicht dit per nieuwsbrief aan alle bewoners 

beschikbaar te stellen. Hierna kunnen alle bewoners (hopelijk samen als collectief) beslissen 

of ze het voorstel van de beheerder volledig accepteren, deels willen schikken, iets heel 

anders ten tonele willen brengen of in het uiterste geval tegen de beheerder gaan 

procederen.  
 

Met vriendelijk groet, 
 
Team Stichting Mooi Park. 


